
 
PROTOKÓŁ Nr 6/2016 

przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  
z dnia 20 maja  2016 r. 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie  Urzędu Miasta Zielona  

Górze przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41,  początek godzina 12.30. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz  Spraw Społecznych  radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum ,w składach poszczególnych komisji Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Z-cę 
Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Kierownika Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała,  Panie i 
Panów  radnych.  
 

Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji  powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek 
posiedzenia poczym odczytał porządek przesłany wraz z projektami uchwał w zawiadomieniach. 
Po odczytaniu  porządku,  spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu Sebastian Jagiełowicz, zwrócił się z prośbą do radnych o wyrażenia zgody 
na wprowadzenie do porządku posiedzenia projektów uchwał w sprawach: 
1 )opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wysokości stawek opłat za     

      zajecie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta  

      Zielona Góra - druk nr 171. 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Zielonej Górze - druk nr 172, 

3)zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji .zgłoszonych      

      przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 173,  

4)opinii o projekcie uchwały w sprawie woli zabezpieczenia środków finansowych na realizację  

     zadania pn. Zakup średniego uterenowionego  samochodu ratowniczo-gaśniczego z wyposażeniem  

    dla jednostki OSP "Zawada" w Zielonej Górze – druk nr 174. 

Więcej zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił radnych o przegłosowanie zaproponowanej zmiany. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący  powiedział, że pierwszy  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie  nazw ulic w Zielonej Górze- druk nr 165. 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu, wyjaśnił że w poprzedniej uchwale dotyczącej sołectwa Łężyca, w wykazie 
ulic zabrakło dwóch nazw ulic stąd konieczność wprowadzenia  tych nazw do wykazu. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Po dyskusji  prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   7 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie  wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  6 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  



wstrzymał się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jeleniów-druk nr 166. 
 
Projekt uchwały odczytał Z-ca Przewodniczącego Zarządu., 
 
Prowadzący posiedzenie   spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie   wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie   
wstrzymał się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie ustalenia cen i opłat  
za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów ulgowych oraz przepisów taryfowych w komunikacji 
miejskiej świadczone przez Miejski Zakład Komunikacji w Zielonej Górze –druk nr 167. 
Pani Barbara Langner Dyrektor MZK, na wstępie oświadczyła że ceny biletów na terenie byłej gminy i miasta 
nie ulegają zmianie. Zmiana cen biletów dotyczy terenu „poza obszar dużego miasta” oraz opłat za bagaż. 
 
Prowadzący posiedzenie   spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie osoba wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
4/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały  w sprawie ustalenia 



rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Zielona Góra- druk nr 168. 
 
Prowadzący posiedzenie  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie osoba wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
5/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej- druk nr 169. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu powiedział, że celem uchwały jest uporządkowanie opłaty zgodnie ze 
zmianą ustawy „Ordynacja podatkowa”  na podstawie której  naliczane są odsetek za nieterminowe wpłaty 
podatków. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie osoba wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
6/ 
Prowadzący powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców  
sołectwa Zatonie –druk nr 170. 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego 
projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 



nie osoba wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
7/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia    wysokości stawek opłat za zajęcie  pasa drogowego dróg 
publicznych przebiegających w granicach administracyjnych  miasta Zielona Góra – druk nr 171. 
Radny Andrzej Brachmański współautor projektu uchwały powiedział, że zmiana następuje głównie na 
wniosek urzędników. W uchwale podaje się wysokość stawek dla poszczególnych  dróg, w poprzedniej 
podane były stawki wg kategorii dróg. Nowością jest też wprowadzenie opłaty minimalnej , ponieważ ustawa 
o drogach nie zakłada stawki „O” najniższa opłata  wynosić będzie 10 zł. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński- spytał dlaczego w dokumentach, które radni otrzymali brak jest porównania 
wysokości stawek jakie obowiązywały na terenie byłej gminy a obecnie proponowanych. 
 
Pan Andrzej Brachmański odpowiedział, że nie ma obowiązku przekazywania takiego porównania, radni 
otrzymali taki dokument jaki jest określony przepisami prawa. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu dodał, że uchwała o wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego była już 
podjęta, dzisiejszy projekt ją jedynie zmienia. 
 
Andrzej Brachmański dodał, że w przypadku nie przyjęcia projektu, mieszkańcy będą płacić wyższe stawki 
niż zaproponowane w omawianej uchwale.  
 
Po dyskusji prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7  osób, 1 osoba była przeciw, 1 osoba  wstrzymała się 
od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, 1 osoba była przeciw, 1 osoba  
wstrzymała się od głosu. 
 
8/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
nadania nazwy rondu w Zielonej Górze-druk nr 172. 
Prowadzący posiedzenie  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 



kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu 
 
9/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców  sołectwa Łężyca- druk nr 173. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu powiedział że na zebraniu sołectwa w dniu 16 bm, zgłoszono zadania do 
realizacji w roku 2016, poczym je odczytał. 
Kierownik Biura Dzielnicy Pani Urszula Zamiatała, dodała że pracownicy Departamentu Zarządzania 
Drogami doprecyzowali numery działek  w pkt.8 i 9 projektu uchwały. 
 
Po dyskusji prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
10/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie woli zabezpieczenia środków finansowych na realizację zadania pn. Zakup średniego 
uterenowionego samochodu ratowniczo – gaśniczego z wyposażeniem dla jednostki OSP Zawada  w 
Zielonej Górze- druk nr 174. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu, radny Sebastian Jagiełowicz powiedział że zabezpieczenie środków 
dotyczy wkładu własnego, na zakup samochodu. Przetarg  na zakup samochód został już ogłoszony.  
 
Po omówieniu  projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie osoba wstrzymał się od głosu. 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 



głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
Ad.2 
Radny Jerzy Żetecki- zaproponował zorganizowanie spotkania z Dyrektorem Departamentu Inwestycji 
Miejskich i Zarządzania Drogami, w sprawie znaków drogowych przy poczcie w Przylepie oraz parkowania 
samochodów na ulicy 9 Maja w Przylepie. 
 
Kolejna sprawa to równanie dróg.W ubiegłym tygodniu były równane drogi w Zawadzie,  osoba obsługująca 
równiarkę przejechała drogą, która była w bardzo dobrym stanie, po przejechaniu równiarki, wybiły się dziury 
i obecnie droga jest w dużo gorszym stanie niż była, uważam że powinna być wskazana osoba, która 
określała by które drogi należy równać. 
 
Radny Czesław Śnieżko- powiedział że to błąd pracownika obsługującego równiarkę, że roboty są źle 
wykonane. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy- w imieniu radnego Tadeusza Borka, zwrócił się z prośbą o wystąpienie na 
piśmie do ZGKiM-u , o pozamiatanie ulic po zimie, a drogach jest dużo piasku, w przypadku ulewnych 
deszczy piasek znajdzie się w studzienkach kanalizacyjnych. 
 
Przewodniczący Zarządu, powiedział ze przyjmuje uwagi, roboty wykona Zakład Komunalny. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
   Protokołowała                   Przewodniczący Komisji 
                                                                     
  …………..…                     …………………..                                                                      
    Ewa  Fogiel                                                                               Jarosław Bartkowicz 
 
 
 


